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Abstract (en)
[origin: WO9203322A1] A drive for an aerial cableway is characterized in that permanent magnets (20) of alternating polarity are disposed in a circle
on the drive pulley (14) of the aerial cableway, in that the permanent magnet (20) has a stationary annular stator with wound stator poles (10) from
which it is separated by an air gap (26), and in that an electronic control unit (66) for precisely timed switching of the stator poles (10) is provided.

Abstract (fr)
Un treuil de traînage se caractérise par le fait que des aimants permanents (20) à polarités alternantes sont distribués de manière annulaire sur
la poulie de renvoi (14) du téléphérique. Un stator annulaire fixe (6) avec des pôles (10) pourvus d'enroulements est agencé en face des aimants
permanents (20), avec un entrefer (26). Une unité électronique de commande (66) commute de manière synchronisée les pôles (10) du stator.
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